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Verslag van de openbare vergadering van Informatieve Commissie I, gehouden op dinsdag 14 maart 
2023 om 19.30 uur in de Breukelenzaal in gemeentehuis Boom en Bosch in Breukelen. 

 
Aanwezig Agendapunten 

Voorzitter Bas Verwaaijen 

Raadsadviseur Brent Wijshijer 

 
De leden 

Lokaal Liberaal Ronald van Liempdt 1 t/m 3 

Lokaal Liberaal Frank Venus 4 

VVD Mishael van Luipen 1 t/m 4 

D66 Peter van Dam 1 t/m 3 

D66 Steven Lameris 4 

GroenLinks Andre Hofman 1 t/m 4 

Streekbelangen Jan van Sligtenhorst 1 t/m 4 

CDA Pim van Rossum-Rengelink 1 t/m 3 

CDA Sarah van Lindenberg-Hess 4 

PvdA André Kooij 1 t/m 4 

ChristenUnie-SGP Johan Boele 1 t/m 4 

Samen Stichtse Vecht Riëtte Habes 1 t/m 4 

SP Giovanni Janssen 1 t/m 4 

BVNL Daniël Bekkers 1 t/m 4 

Het Vechtse Verbond Mieke Hoek 1 t/m 4 

 
Burgemeester en Wethouders 

Dick Polman D66 1 t/m 4 

 

Tevens aanwezig 

Warmold ten Zijthoff Stedin               3 

Lau Bosse Strategisch Adviseur Mobiliteit,            3 

Economie, Duurzaamheid         

Ilse Avontuur        Beleidsadviseur Sociaal Domein            4 

Maaike Hilhorst Regionale projectleider Beschermd   4 

 Wonen Utrecht-West 

 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

 

2. Vaststellen van de agenda. 

De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Stroomstoringen Stedin. 

Warmold ten Zijthoff geef namens Stedin een presentatie, waarin hij ter inleiding uitleg geeft 

over de rol van Stedin als netbeheerder in de regio. Hij gaat verder in op de aanleiding van deze 

informatieve sessie: de stroomstoringen in de periode 2014-2021. De diverse oorzaken van 

deze storingen passeren in de presentatie de revue, waarbij specifiek wordt ingegaan op de 

storingsgevoeligheid van het gebied en de netcongestie. Ook het belang van afstemming met de 

gemeente wordt vanuit Stedin benadrukt.  

 

De presentatie is bij aanvang van dit agendapunt in het RIS geplaatst. 

 

Vanuit de commissie worden vragen gesteld: 

  

https://raadsinformatie.stichtsevecht.nl/Vergaderingen/Informatieve-commissie-I/2023/14-maart/19:30/Stroomstoringen-Stedin
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Vragen over de kosten van de storing van 2021 en wie de kosten dekt. 

Reactie: Exacte cijfers zijn niet beschikbaar, het herstel van een storing doet Stedin zelf. 

Bewoners krijgen afhankelijk van de situatie storingscompensatie. Dit geldt in diverse gevallen 

ook voor zakelijke klanten. De storingsduur bepaalt hoeveel er wordt uitgekeerd. 

 

Vragen over de bestaande kabels bij uitbreiding station Kortrijk en Maarssenbroek en of deze 

moeten worden verzwaard.  

Reactie: Nieuwe verbindingen zijn nodig op 150 kV-niveau om het vermogen van het landelijke 

net het gebied in te brengen. Hoe dit moet gebeuren is nog niet bekend. Nieuwe 150 kV-

verbindingen moet ondergronds worden aangelegd. Het verschil tussen 150 kV en 380 kV is 

factor 10. Wanneer men in alle RES’en wil voorzien dan zal blijken dat de 150 kV-netten op 

termijn te licht zijn. Deze zullen dan ook verzwaard moeten worden. Congestie zit op dit moment 

in station Breukelen Kortrijk. De netten lopen steeds voller, gelet ook op de vele aanvragen die 

binnenkomen. 

 

Er wordt vanuit de commissie aandacht gevraagd voor tijdige informatieverstrekking bij nieuwe 

ontwikkelingen wat betreft de aanpassingen aan stations. 

 

Vragen over de inzet van buurtbatterijen. 

Reactie: Batterijen zijn niet altijd de oplossing. Ze werken ontlastend voor landelijke netwerk. Het 

is niet altijd de oplossing, tenzij er goede afspraken over gemaakt worden. Een back-up 

voorziening creëren kan altijd. 

 

Vragen over de capaciteit voor de gemeente met nieuwe stations en of nieuwe 

woningbouwontwikkelingen zorgen voor problemen. 

Reactie: TenneT creëert factor 3 meer capaciteit. Bij Stedin is dit lastiger te duiden, aangezien 

dit verschilt per gebied.  

In reactie op de vraag over woningbouwontwikkelingen wordt aangegeven dat rekening wordt 

gehouden met de prognoses van kleinverbruik ontwikkelingen. Ruimte is vrijgehouden voor 

woningbouwontwikkelingen. Deze worden meegenomen in de prognoses. Als er meer gebouwd 

wordt dan in de prognose staat zou dat problemen kunnen opleveren. 

 

Vragen over oude wijken en prognoses wanneer deze aan de beurt zijn. 

Reactie: Er dient jaren naar voren gekeken te worden. Dit wordt gedaan aan de hand van 

prognoses over woningbouw, verduurzaming en elektrische mobiliteit. Door de energietransitie 

is dit wel onzekerder geworden. Ook voor ontwikkelingen in bestaande bouw worden aannames 

gedaan over wat gaat gebeuren. Hoe scherper het gemeentelijk beleid, hoe beter Stedin hier 

rekening mee kan houden. 

 

Vragen over de bodemgesteldheid en waar de andere storingen zitten (buiten de 11%). 

Reactie: 11% van de storingen wordt veroorzaakt door graafschades. Bij herstel blijft de zwakke 

plek bestaan. Indirect zijn alle storingen daarna te relateren aan de schade uit die 11%. 

Technieken zijn niet aan te passen. De combinatie met zakkende grond waardoor materialen 

zich anders gaan gedragen zal blijven bestaan in dit gebied. Over 5 jaar zal dit gebied nog 

steeds hoog scoren in benchmark. Tegelijkertijd dragen de investeringen die men doet bij aan 

de gesteldheid van het net. 

 

        Vragen over onderhoud uit voorzorg. 

Reactie: Alle investeringen zijn proactief om de kwaliteit en capaciteit te verbeteren. Als de 

grond zakt moet deze omhoog gebracht worden. Deze investeringen zitten standaard in het 

investeringsbeleid. Er blijft echter een factor van onzekerheid gelden op de kritische 

componenten. 
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Hierna rond de voorzitter dit agendapunt af. 

 

De voorzitter schorst de vergadering voor 10 minuten. 
 

4. Regioplan U16 Beschermd wonen 2023-2028. 
Beleidsadviseur Ilse Avontuur geeft een presentatie, waarin wordt ingegaan op de kenmerken 
van de doelgroep in relatie tot beschermd wonen. Er worden cijfers over het gebruik van de 
voorzieningen gegeven betreffende de regio Utrecht-West. Ingegaan wordt op het aanbod van 
beschermd wonen en welke projecten binnen de gemeente in ontwikkeling zijn. 
De voor 1 januari 2024 geplande doordecentralisatie wordt nader toegelicht, waarbij ingegaan 
wordt op de lokale verantwoordelijkheden en regionale samenwerking. Een en ander is 
vastgelegd in het Regioplan U16, waarbij ingegaan wordt op het besluitvormingsproces. Op 18 
april wordt het Regioplan ter besluitvorming aan de raad voorgelegd. De 
Samenwerkingsovereenkomst en het Uitvoeringsprogramma worden vastgesteld door het 
college en ter informatie gedeeld met de raad. 
 

De presentatie is bij aanvang van dit agendapunt in het RIS geplaatst. 
 

Vanuit de commissie worden vragen gesteld: 

 

Vragen over de aanmeldprocedure voor cliënten vanaf 2024. 

Reactie: Een inwoner meldt zich bij TIM Stichtse Vecht. Daar wordt de vraag opgepakt zoals dat 

nu ook wordt gedaan. Zodra blijkt dat beschermd wonen nodig is, wordt contact gezocht met 

een gecontracteerde aanbieder om een intakegesprek te plannen en vervolgens een plan van 

aanpak op te stellen. De zorg is ingekocht door centrumgemeente Utrecht namens de U16-

gemeenten. 

 

Vragen over de expertise bij TIM Stichtse Vecht als poortwachter functie beschermd wonen. Ook 

worden vragen gesteld over het al dan niet beschikbaar zijn van 24-uurs GGZ-hulp en de 

toepassing van een herstelhuis als onderdeel van lokale investering. 

Reactie: Er is voldoende expertise aanwezig bij TIM Stichtse Vecht. Twee functionarissen zijn in 

regioverband aangesteld die expertise kunnen overdragen aan de wijkteams in Utrecht-West. 

Aanbieders blijven een belangrijke rol houden.  

In reactie op de vraag over beschikbaarheidsverplichting om 24-uurs zorg te leveren wordt 

aangegeven dat dit signaal niet bekend is. De vraag kan niet bevestigd of ontkracht worden. Een 

verkenning naar dit signaal zou nodig zijn. In reactie op de vraag over de inzet van een 

herstelhuis wordt aangegeven dat dit mogelijk is. Er zijn gesprekken gaande over een dergelijke 

oplossing.  
 
Vragen over de capaciteit en bezetting binnen de organisatie en of er op dit moment voldoende 
MOBW-woningen zijn. 
Reactie: Vooral beleidsadviseurs zijn er binnen de organisatie mee bezig. De Adviseur 
Beschermd Wonen houdt zich hiermee bezig. Dit betreft 1 fte. De uitvoering zit bij de aanbieder. 
Vanuit de regio Utrecht-West kan het extra budget daar waar nodig worden ingezet. 
In reactie op de vraag over de MOBW-woningen wordt aangegeven dat dit er op dit moment te 
weinig zijn. De afspraak met corporaties is om 14 woningen per jaar beschikbaar te stellen voor 
uitstroom doelgroep. Vorig jaar zijn er 9 gerealiseerd. De hoge instroom van bijvoorbeeld 
statushouders die ook een beroep doen op dit soort woningen zorgt voor dit tekort. 
 
Vragen over de aard van het regiobudget en hoe gaat men straks om met overschotten en 
tekorten. 
Reactie: De werkwijze is dat centrumgemeente Utrecht de factuur opstelt en de gemeente het 
budget overmaakt. Lokaal maatwerk is vooralsnog een standaard vast bedrag. Als er aan het 
eind van het jaar budget overblijft gaat het in principe mee naar 2025. Bij het structureel 
overhouden van budget wordt dit herverdeeld over de regiogemeenten. U16 koopt in met 

https://raadsinformatie.stichtsevecht.nl/Vergaderingen/Informatieve-commissie-I/2023/14-maart/19:30/Regioplan-U16-beschermd-wonen-2023-2028-1
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prestatie inkoop. Tot heden bleef men binnen de begroting en werd er niet overschreden. In de 
begroting is een buffer opgenomen van 3 procent. 
 
Vragen over het ‘waarom’ wat betreft het verschuiven van het geld en over de uitvoerbaarheid 
van het plan qua capaciteit. 
Wethouder Polman geeft aan dat de middelen gedecentraliseerd worden. Stichtse Vecht gaat 
over het geld voor eigen inwoners qua instroom. Eerst zat dit bij Utrecht, inclusief de voor- en 
nadelen. Nu zitten de gemeente zelf aan het stuur. De taak is te groot om dit op 
gemeenteniveau te organiseren, vandaar dat de keuze is gemaakt om dit samen te doen in 
regioverband. In reactie op de vraag over de zorgen betreffende de capaciteit geeft de 
wethouder aan dat de kracht van regionale samenwerking wordt opgezocht. In de regio zijn de 
risico’s volgens de wethouder minder groot dan dat men dit zelfstandig zou doen. Eerst wil de 
wethouder nu een aantal jaar op weg gaan aan de hand van dit plan. 
 
Vragen over de tekorten wat betreft beschikbare woonruimtes en of qua alternatieve locaties 
gesprekken worden gevoerd met aanbieders. 
Reactie: Er vinden reeds gesprekken plaats. 
 

 
 

Hierna rond de voorzitter dit agendapunt af en sluit de vergadering om 21.12 uur. 

 

 
 

-.-.-.-.-.-.-.-.-.- 

15-3-2023 

BW 


